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Dan šole 2006
Leto je naokoli. Šolsko delo se je 
začelo in z mesecem septembrom je 
zopet prišel čas, ko na šoli praznu
jemo DAN ŠOLE. Mislim, da je prav 
zaradi tega praznovanja začetek šol- 
sega leta lažji.
Letos smo praznovali 9. obletnico naše 

nove, še vedno lepe in ohranjene šole. 
Programa smo se udeležili vsi učenci ter 
otroci iz vrtca.

Na začetku so nas vse presenetili otroci 
iz vrtca s plesom in pesemijo Ob bistrem 
potočku je mlin. Prvošolčki pa so se 
spraševali S kom bo plesala deklica. Naša 
šola je ZDRAVA ŠOLA, zato so učenci 2. 
razreda, najmanj številčnega razreda šole, 
deset jih je, ob plesu na pesem Pomaranča 
poudarili pomen zdrave prehrane. Sledili 
so otroci tretjega razreda, ki so odpeli 
Kekčevo pesem, saj sta dobra volja, sreča

in smeh tudi pol zdravja. Tudi na ljudsko 
izročilo nismo pozabili, saj sta učenca 
šestega razreda zapela splet ljudskih pes
mi. Deklice četrtega, šestega in sedmega 
razreda so pripravile zanimive plesne toč
ke s šprtnimi rekviziti. Nekateri učenci so 
ob dnevu jezikov, ki smo ga praznovali 
26. septembra, prebrali opise najljubših 
stvari v angleščini in nemščini, ki smo jih 
drugi napisali. Lepo je zaplesala in zapela 
tudi« mlada« folklorna skupina, ki ji je pri 
eni pesmici pomagal zbor. Za popestritev 
pa smo učenci devetega razreda pokazali 
nekaj skokov, salt in prevalov na mali pro
žni ponjavi in odskočni deski. Naša točka 
je bila zelo ritmična in hkrati tvegana, ker 
nekateri gledalci sploh niso upali gledati. 
Za zaključek je zapel še pevski zbor 
(mladinski in otroški) s čudovito pesmico 
Vrtiljak. Sledila je zaključna beseda in 
zahvala.
Program se je končal v dobrem vzdušju, v 
dobri družbi in še vedno za vse nas v naj
lepši šoli. Razpoloženja nam slabo vreme 
ni pokvarilo, ker pri nas velja misel: Česar 
ne moreš spremeniti, moraš sprejeti. 
Letos smo mi sprejeli dež brez kislih in 
žalostnih obrazov.

Vita Zebec, 9-b

Pred začetkom programa nas je prestra
šilo in zmedlo vreme. Načrtovali smo, da 
se predstavimo staršem, učiteljem, gostom 
ter ostalim obiskovalcem na igrišču pred 
šolo. Ampak... Začelo je močno deževati. 
Ohranili smo trezne glave in v najkrajšem 
času odnesli vse stole in ostale rekvizite v 
telovadnico.
Hitro se je začel program. Po običajnem 

pozdravu in spodbudnih besedah naše 
ravnateljice, smo pokazali obiskovalcem 
del tega, kar smo se v 4 tednih naučili prav 
za praznik šole.

Ko imaš malo let, 
imej veliko želja, 
da sežeš do neba 

in konec sveta.
Tako boš največji.
Takrat spoznaš, 

da te osreči le majhno, 
iz katerega si ti sam naredil veliko.

T. Pavček

2xDSSstf
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ŽUPAN MIRAN VUK OB ROB LETOŠNJIH LOKALNIH VOLITEV IN SKOZI SVOJ PREDVOLILNI PROGRAM

Spoštovane občanke in občani!

Svoj prvi mandat župana sem nastopil leta 1998. Čeprav sem bil navajen 
trdega in marljivega dela, si ob nastopu funkcije župana niti približno 
nisem predstavljal, kakšen obseg nalog in odgovornosti me čaka. Danes 
se dobro zavedam, kaj pomeni biti župan v tako majhni in demografsko 
ogroženi občini.
Ob izteku mojega drugega županskega mandata ugotavljam, da smo 

opravili veliko dela. Odpravljali smo razvojne zaostanke naše občine, ki so 
se kazali predvsem v nerazviti infrastrukturi, in s tem povezan nizek splošni 
standard v občini. Modernizirali in obnovili smo veliko kilometrov lokalnih 
cest in javnih poti, zgradili vodovodni sistem še v drugi polovici občine in 
priključili približno 150 gospodinjstev na javni vodovod. Največje pridobitve 
v zadnjih štirih letih so zagotovo ureditev zobozdravstvene ambulante v 
Zavrču, posodobitev športnega igrišča in obnova kulturne dvorane, ki smo 
jo predali svojemu namenu v mesecu juniju.

Kljub skromnim sredstvom občinskega proračuna nam je uspelo izdelati projektno dokumentacijo za 
izgradnjo kanalizacije na območju naselja Zavrč, za katero imamo danes že tudi gradbeno dovoljenje 
in jo nameravamo še letos izvesti ter izdelati strokovne podlage za širitev obrtne cone na območju ob 
mejnem prehodu Zavrč.
Poleg investicij v javno infrastrukturo, za katere smo namenili dobro polovico vsakoletnih proračunov, 

smo redno izvajali tudi naloge, ki nam jih nalaga zakon o lokalni samoupravi in drugi zakoni. Skrbeli 
smo za družbene dejavnosti, okolje in prostor, varstvo okolja, kmetijstvo, turizem ...
Ob vsem navedenem se dobro zavedam, da vsega navedenega brez podpore občanov ne bi dosegli. In 

ravno ta složnost in podpora občanov so mi dali tisto potrditev, ki mi je bila potrebna, da se še enkrat 
odločim kandidirati za župana občine ter tako do konca izpeljem začrtane naloge in izpolnim zastav
ljene cilje.
V naslednjem mandatu nameravam izpolniti predvsem naslednje cilje:
- izgradnja kanalizacije na ostalih območjih občine, kjer je to mogoče in kolikor bodo dopuščala 

finančna sredstva;
- razširitev športnega igrišča v Zavrču, primerno rezultatom in zanimanju mladih za športne dejav

nosti;
- modernizacija še preostalih makadamskih cest;
- trudili se bomo, da bo poslovno-ekonomska cona, tudi s pomočjo zunanjih partnerjev, zaživela v svoji 

celotni funkciji in se tudi razširila;
- pridobitev potrebnih površin za gradnjo stanovanjskih hiš;
- razširitev pokopališča in obnova mrliške vežice.

Zavedam se zahtevnosti in potrebnih finančnih sredstev za uresničitev svojega programa, vendar sem 
prepričan, da mi bo s podporo ljudi, ki s svojim znanjem in izkušnjami znajo najti pot do želenega 
cilja, zastavljene cilje uspelo uresničiti.

Miran Vuk

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih prejmejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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O trendih varnostnih pojavov in doseženih rezultatih dela PP Gorišnica v prvem polletju 2006 
je na seji spregovoril pomočnik komandirke Boris Lukežič.

Foto: TM

ZAVRŠKI OBČINSKI SVET NA 42. REDNI SEJI

V proračunu realiziranih dobrih 32 % odhodkov
Župan Miran Vuk je v četrtek, 5. okto

bra, v završkih občinskih prostorih 
vodil najverjetneje še zadnjo redno 
sejo v tem 4-letnem mandatu, še pred 
pregledom in potrditvijo predlogov 
zapisnikov zadnjih sej pa so svet
niki in svetnica prisluhnili Borisu 
Lukežiču, pomočniku komandirke PP

Gorišnica, ki je občinskemu svetu 
podal kratke informacije o trendih 
varnostnih pojavov in o doseženih 
rezultatih PP Gorišnica zadnje pol
ovice leta. Svetniki so se strinjal, da 
je poročilo v celoti bolj pozitivno, 
kot so morda pričakovali, sicer pa 
je zaskrbljujoč le podatek, da je bilo

v prvih šestih mesecih tega leta več 
ilegalnih prehodov meje kot lani v 
takem času.
Župan Vuk se je pomočniku komandirke 

Lukežiču zahvalil za poročilo in hkrati za 
dobro sodelovanje, zanimivo pa je zaključ
ila svetnica Marta Bosilj, ki je dejala, da 
naj jih policisti v Zavrču še naprej dobro 
čuvajo, potem bodo zadovoljni z njimi.
Po potrditvi zapisnikov zadnjih sej ob

činskega sveta so završki svetniki pregle
dali še polletno realizacijo (proračunsko) 
v obdobju od januarja do junija 2006, 
osnovne informacije o tem pa je predstavi
la računovodkinja Darinka Ivančič. Med 
drugim je dejala, da je letos predviden 
proračun v skupni višini 381 milijonov 
tolarjev, v njem so predvideli nekaj več - 
399 milijonov tolarjev odhodkov, v prvem 
polletju letos je realiziranih že za okrog 
129 milijonov, kar znese 32,3 odstotka 
realiziranih odhodkov. Sicer pa svetniki na 
to niso imeli nekih posebnih pripomb, so 
pa v nadaljevanju seje razvili precej glasno 
razpravo o tem, kako in komu od društev 
bodo oddali štiri prostore v prenovljenem 
kulturnem domu. Željo po prostorih so 
izrazili v čebelarskem društvu, društvu 
gospodinj, KUD in turističnem društvu, s 
čimer se je občinski svet strinjal, niso pa 
dosegli enotnega odgovora o tem, katero 
od prijavljenih društev bo v najem dobilo 
kateri prostor, čeprav so prostori ta trenu
tek vsem na razpolago.
Nekaj pomislekov je občinski svet imel 

tudi na predlog OŠ Cirkulane - Zavrč za 
povišanje normativa v završkem vrtcu za 
štiri otroke, vendar so na koncu s predlo
gom vendarle soglašali, saj so bili nekateri 
mnenja, da gre za otroke in za njihovo 
dobro. Niso pa soglašali z vlogo OŠ Cir
kulane - Zavrč o sofinanciranju fakultativ
nega pouka tujega jezika na završki šoli, 
kajti teh vlog je bilo v zadnjem obdobju 
preveč. Želijo, da jim šola poda dodatno 
obrazložitev o tem ter najbolj ugodno 
varianto za fakultativni pouk angleškega 
in nemškega jezika na šoli.
Razprava je bila pestra tudi okrog pro

daje nepremičnine v Belskem Vrhu, pa 
pri točki o ceniku objav v predvolilnem 
času za politične stranke v Dober denu. 
Nazadnje so sprejeli sklep, da politična 
stranka za eno stran objave v občinskem 
glasilu plača za oglas 12.000,00 tolarjev 
(+ DDV).

Završki občinski svet z županom Miranom Vukom na zadnji redni seji sveta v tem 4-letnem 
mandatu
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V Zavrču letošnji 10. občinski praznik malo drugače,
a vseeno slovesno

Občinska nagrajenca Žuran in Tetičkovič

Svečani nagovor je imel župan Miran Vuk

V Zavrču so letošnji 10. občinski praz
nik obeležili malo drugače, z manj 
pompa in s skromno slovesnostjo, ki 
je bila v završki prenovljeni kulturni 
dvorani v soboto, 12. avgusta. Župan 
Miran Vuk je ob prazniku sklical raz
širjeno sejo občinskega sveta, na dru
ženje pa povabil letošnje dobitnike 
priznanj in zahval, predsednike poli
tičnih strank, društev, predstavnike 
različnih institucij in zavodov ter še 
mnoge druge, s katerimi občina dobro 
sodeluje na vseh področjih razvoja.

»Odločili smo se, da letos avgusta praznu
jemo malo drugače. Vso "municijo" smo 
skorajda že porabili ob svečanem odprtju 
prenovljene kulturne dvorane, zato smo 
se odločili letos vse skupaj izpeljati malo 
drugače in prepričan sem, da ima vse 
skupaj enako veljavo. Vsem, ki ste karkoli 
dobrega in koristnega storili za občino,

hvala, kot tudi vsem ostalim, s katerimi 
ima občina Zavrč dobre odnose, tudi 
poslovne. Prijetno praznovanje in v Zavrč 
povabljeni kadarkoli,« je uvodoma med 
drugim dejal prvi mož završke občine 
župan Miran Vuk.
Hvala za kri, ki rešuje življenja 
Županovemu kratkemu nagovoru je sle-

Posebno zahvalo in značko je za 25-krat darovano kri prejel Stanko Ivančič, ki je tudi zavzet 
organizator krvodajalskih akcij v Zavrču.

dil osrednji praznični del, v katerem sta 
župan Vuk in svetnica Marta Bosilj, ki 
je slovesnost tudi vodila, podelila vrsto 
zahval in priznanj; najprej na humanitar
nem, nato na področju kulture in nazadnje 
še na področju gospodarstva. Posebna pri
znanja so prejeli tudi završki vinogradniki, 
ki so sodelovali na letošnjem vinskem 
ocenjevanju.
Pri podelitvi zahval tistim redkim završ- 

kim krvodajalcem se je pridružil tudi Stan
ko Ivančič, organizator vseh krvodajalskih 
akcij, ki pa je tokrat tudi sam prejel poseb
no značko in zahvalo za 25-krat darovano 
kri.
Ostali dobitniki zahval:
Za petkrat podarjeno kri so priznanja pre

jeli: Terezija Belšak, Nada Kukovec, Min
ka Kukec, Marjan Krajnc, Andreja Lazar, 
Franc Letonja, Tatjana Krajnc in Alojzija 
Pohorec.
Za desetkrat darovano kri Brigita Lužnik 

in Marjan Prelog, značko in plaketo za 
25-krat darovano kri je prejel Stanislav 
Ivančič, za 35-krat Nada Kozar, za 40-krat
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podarjeno kri pa Ivanka Fajfar, Silvo Fur
man in Anton Gavez.

Priznanja tudi sodelujočim 
pri prometnem tekmovanju
Občina Zavrč je bila tudi letošnja gosti

teljica 8. medobčinskega tekmovanja Kaj 
veš o prometu in vodja tekmovanja Franc 
Kelc je ob tej priložnosti podelil še zahvale 
za dobro sodelovanje, ki so jih prejeli: 
PGD Zavrč, OŠ Cirkulane - Zavrč, Policij
ska postaja Gorišnica, podjetje Mod med 
in avtošola Prednost.

Priznanje občine Milanu 
Žuranu, uspešnemu gospo
darstveniku
Milan Žuran, mizarski mojster iz Pestik, 

je že dolgo uspešen v svojem poklicu. Za 
mojstrske izdelke pa je prejel tudi že vrsto 
priznanj: leta 2003 na mednarodnem obrt
nem sejmu v Celju bronastega ceha, letos 
ob 35-letnici Območne obrtne zbornice 
Ptuj pa prav tako zbornično priznanje. 
Načrtov mu ne manjka in videti je, da tudi 
volje in zagnanosti za delo ne.
Za njegovo uspešno delo na področ

ju gospodarstva, za vse dosežke mu je 
občina Zavrč podelila najvišje občinsko 
priznanje za leto 2006.

Priznanje občine Martinu 
Tetičkoviču, ljubiteljskemu 
kulturniku
Martin Tetičkovič je član KUD-a od 
1997, je ustanovitelj moškega okteta, nato 
pa je ustanovil novo pevsko skupino 
Trta, ki uspešno deluje še danes. Martin 
v Zavrču in okolici velja za osebnost, ki 
verjame, da se ljudje radi srečujejo, da 
se posvečajo glasbi, petju, predvsem pa 
druženju. Za njegov dosedanji prispevek k 
ljubiteljski kulturi v Zavrču, za neizmerno 
zagnanost in voljo do dela med pevci in 
godci mu je občina Zavrč podelila najvišje 
občinsko priznanje za leto 2006.
Posebno priznanje Društva upokojencev 

(DU) Zavrč je iz rok predsednika društva 
Vaupotiča prejel župan Miran Vuk in obe
nem zahvalo za vso dosedanjo pomoč in 
sodelovanje. Oglasila pa se je tudi Vida 
Milunič, predsednica KUD-a in krajevne 
organizacije RK, ki se je posebej zahvalila 
krvodajalcem za darovano kri, za pomoč 
pri organizaciji krvodajalske akcije pa 
vsem donatorjem.

Marta Bosilj je ob zaključku uradnega 
dela slovesnosti dejala: »Živimo za danes 
in družimo se.«

TM
Po dobrem vinu, ki so ga ponujali priznani domači vinogradniki in kletarji je bilo povpraševa
nje med gosti. Foto: M. Ozmec IŠtajerski tednik) in TM

Potem pa bogato obložena miza
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_______________________r________________________________________
OO RK Zavrč

vabi občanke in občane občine Zavrč na krvodajalsko akcijo, ki bo v Bolnišnici Ptuj 9- novembra 2006. Stroški 
prevoza se povrnejo. Po akciji sledi družabno srečanje, če pa bo vreme ugodno, si bomo skupaj ogledali še kako

zanimivost.
Vljudno vabljeni, saj bo mogoče prav Vaša kri nekomu rešila življenje.

Stanislav Ivančič, 
organizator krvodajalskih akcij

Letošnje počitnice

Moje počitnice so bile lepe in zabavne. Pa 
naj sem bila v Grčiji na otoku Kosu, doma, 
v konjeniškem klubu Rogoznica-Ptuj ali 
pa na taboru v Rakovem Škocjanu.

V Grčiji na otoku Kosu

V Grčiji na otoku Kosu je bilo super. 
Otok je majhen, po dolžini meri petinš
tirideset kilometrov, torej meri toliko kot 
slovenska obala. Otok je šele v razvoju in 
ni preveč modernizira., zato mi je bil še 
posebej všeč.

Prvi dan smo si otok samo ogledali. 
Obiskali smo ostanke mestnega obzidja 
starih Grkov, zvečer pa smo obiskali tudi 
mesto Kos, ki je bilo popolnoma drugač
no kot podnevi. Ostale dni smo se kopali 
v topli morski vodi. Ne smem pa pozabiti, 
da smo obiskali vodni park Lido, kjer smo 
se noro zabavali. Ker so bile obale pešč
ene, nisem hotela zapraviti priložnosti, da 
me brat ne bi zakopaval v pesek.

Počitnice na majhnem otočku Kosu so 
minile hitro in brezskrbno.

V konjeniškem klubu Rogoznica-Ptuj

Kmalu po začetku poletnih počitnic 
sem se vpisala v tedenski tečaj jahanja. 
Tam sem se zelo dosti naučila. Naučila 
sem se, kako konja osedlati, mu nadeti 
uzdo, očistiti kopita, ga skrtačiti, ga voditi 
in usmerjati. Ko sediš na konju, moraš 
imeti tudi pravilno držo. V klubu pa sem 
se tudi naučila lahki kas (preprosto pove
dano počasni tek konja, kjer se moraš v 
konjskem sedlu dvigovati). V klubu sem 
spoznala štiri prekrasne konje: Pasadeno, 
Lajt Starš, Lucijo in Erika, ter njihove 
skrbnice, potrpežljive, vzorne in prijazne 
učiteljice jahanja: Barbaro, Vanjo in Živo.
V klubu pa so konjem delali družbo tudi 
štirje mačji mladiči.

Teden v konjeniškem klubu je minil 
bliskovito in lepo.

V taboru v Rakovem Škocjanu

Bilo je zjutraj ob šestih. Bila sem zelo 
nestrpna, saj sem se odpravljala na tabor 
v Rakov Škocjan. V tabor sem se odpra
vila brez prijateljic in prijateljev. Poznala 
nisem nikogar.

Zjutraj ob 6.45 sem se skupaj z ostalimi 
taborniki z železniške postaje Ptuj odpra
vila proti železniški postaji Rak. Tja smo 
se vozili tri ure in še uro hodili do doma 
Rak. Ko smo prispeli tja, smo po kosilu 
odšli na krajši izlet, na katerem smo si 
ogledali Mali in Veliki most. Po in pred 
večerjo smo se igrali spoznavne igrice. 
Ob enajstih smo bili vsi v posteljah, saj so 
takšna pravila. Naslednji dan smo si ogle
dali Križno jamo, o kateri smo izvedeli 
veliko zanimivosti. Preostanek dneva smo 
namenili počitku, saj naj bi se naslednji 
dan povzpeli na Slivnico. Na vrh Slivnice 
smo prišli v dveh urah, nazaj v dolino smo 
hodili z lažjim korakom, saj smo vedeli , 
da nas v dolini čaka kočija. Četrti dan smo 
se na pot podali s kolesi. Na izletu smo si 
ogledali vrtače in uvale, po kosilu pa smo 
plezali po naravni steni. Peti dan smo se 
na pot še enkrat podali s kolesi da muzeja, 
kjer smo si ogledali maketo Cerkniškega 
jezera. Na maketi je bilo tudi prikazano, 
kam voda v jezeru odteče in od kod pri
teče. Po obisku muzeja smo se s kolesi 
vrnili v dom. Popoldne so nas vodiči z 
avtomobili odpeljali na kosilo v picerijo. 
Bil je predzadnji peti dan in to kosilo naj 
bi bilo naše zadnje kosilo. Zgodaj zjutraj 
smo se odpravili na železniško postajo 
Rak. Na železniški postaji Ptuj smo se še 
enkrat poslovili.

Tabor v Rakovem Škocjanu se je konč
al srečno in veselo. Pravijo, da je vsega 
lepega hitro konec. Spoznala sem kar 
triindvajset novih prijateljev in prijateljic. 
Želim si, da bi se drugo leto spet udeležila 
tabora.

JAZ SEM METULJ

Jaz sem metulj, 
iz ličinke nastanem, 

krila odprem, 
prekrasen postanem.

Barvo spremenim 
v modro, rumeno, 
na rožico zletim 
ali travo zeleno.

Nikoli nisem sam, 
ko okrog rožic letim, 

prijatelje imam, 
z njimi se veselim.

Moja prijateljica 
je pikapolonica 

in vesela čebelica.

Skupaj plešemo 
pod modrim nebom.

Lucija Borak, 6.b

KRISTINA KUČA,
6. b
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LOKALNE VOLITVE 2006

Slovenska ljudska stranka

SLS, Občinski odbor Zavrč

Naše prioritete, naše želje

OO SLS Zavrč gradi svoj program na rešitvah težav, ki jih imamo v ob
čini Zavrč.
Naše prioritetne naloge so zlasti:

- izdelava projektov za boljše črpanje sredstev iz Evropskih skladov;
- ureditev obrtne cone;
- pridobitev potrebnih površin za gradnjo stanovanjskih hiš, da si bodo mladi 

ustvarili domove v rodnem kraju;
- skrb in zavzemanje za izpopolnitev infrastrukturne ureditve v občini;
- zavzemanje za večjo trgovino in pošto;
- pridobitev novih prostorov za občinsko upravo, da se občina približa ob

čanom, sočasno pa bi nastal nov center v občini;
- zavzemanje za odločnejše reševanje kmetijstva v obmejnih občinah, saj je 

vsaka obmejna občina strateškega pomena za državo;
- prizadevanje za razvoj turistične dejavnosti z dodatno ponudbo ter skrb za 

razvoj podeželja;
- ohranjanje tradicije slovenskega kulturnega prostora z jezikom, načinom živ

ljenja in smislom za lepoto.
V javnem političnem življenju smo vedno upali in bomo tudi v prihodnje upali 

ugovarjati pri poskusu razvrednotenja družine.
Želimo se pogovarjati o življenju mladih, o ustvarjanju možnosti in pogojev 

za oblikovanje doma in družine, o ustvarjanju možnosti, da ostajajo v svojem 
rodnem kraju brez strahu, da to pomeni ne imeti nobene možnosti za zapo
slitev, o ustvarjanju možnosti, da bo tudi prevzem kmetije od staršev ali drugih 
prednikov, ki so več generacij obdelovali zemljo, pomenila častno in človeka 
vredno življenje.

Prihodnost Slovenije je prihodnost današnje mladine. Slovenska ljudska stran
ka se bo vedno zavzemala za dobro prihodnost, kajti prihodnost Slovenije je 
naša lastna prihodnost. Zavzemali se bomo tudi za boljše družinske vrednote, 
brezplačen vrtec za vse otroke, pomoč ostarelim in bolnim ...

V družbi naj prevladuje PRAVIČNOST za razliko od enakosti - priznava naj se 
lastnost in pravica, da se posamezniki med seboj razlikujemo, da smo različno 
uspešni, da se nekateri prostovoljno odrečejo svojim talentom, drugi jih uspejo 
oplemenititi. Zavzemali se bomo, da bo imel vsak enake možnosti, da izkoristi 
svoje potenciale.

OO SLS Zavrč

&£>££=/?
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SDS Program kandidata 00 SDS Zavrč in 00 N.Si 
Zavrč za župana občine Zavrč 

gospoda Ivana Kopšeta
Kot kandidat za župana občine Zavrč bi želel uresničevati spod

aj zapisane točke volilnega programa. Z Vašo pomočjo nam sku
paj lahko uspe. Za vsak Vaš glas se Vam iskreno zahvaljujem.
1. Pridobivanje finančnih sredstev za razvoj iz države in iz 

Evropske unije,
prijava na razpise (pravočasna priprava dokumentacije), prido

bitev investitorjev v občino, odpiranje novih delovnih mest in s 
tem vzpodbuda mlajšega prebivalstva, da ostane v kraju.
2. Ustanovitev vaških odborov ter obvezno sodelovanje pred

sednikov vaških odborov z odborom za gospodarstvo v občini.
3. Občinam je potrebno podeliti več pristojnosti pri odločanju o 

socialnih zadevah v občini.
4. Večji poudarek je potrebno dati ekologiji in boljši urejenosti 

vasi v občini Zavrč; pri urejanju okolja je potrebno organizirati 
javna dela.

5. Potrebno je vzpodbuditi aktivnosti za dobrobit občanov obč
ine Zavrč:
- vzpodbujati razvoj obrtništva, vinogradništva, sadjarstva in 

turizma (turistične kmetije),
- organizirati društvo, ki se bo ukvarjalo s promocijo in prodajo 

pridelkov,
- preseliti pošto v večje in bolj svetle prostore,
- izboljšati komunikacijo in obveščanje na relaciji občinski 

svet-občani ne glede na politično pripadnost strank,
- izboljšati družabno življenje občine in uvesti različne kulturne 

in druge prireditve.
Moj slogan: za razvito, čisto, komunalno urejeno ter tudi 

v zimskem času dostopno občino Zavrč!

Vaš kandidat za župana občine Zavrč Ivan Kopše

Lista kandidatov 00 SDS Zavrč za lokalne volitve 2006
Kandidati OO SDS Zavrč za občinski svet so:
1. Ivan Kopša, rojen 18. 10. 1957. Ivan Kopša je po poklicu 

komercialni tehnik in opravlja delo prodajalca v podjetju Inter- 
ina.
2. Boris Borak, rojen 26. 11. 1963- Boris Borak je po poklicu 

elektrotehnik - elektronik in opravlja delo projektanta in direk
torja v podjetju Elektronika Borak d. o. o.
3. Liljana Hronek, rojena 13. 8. 1983- Liljana Hronek je absol

ventka geografije in zgodovine na Pedagoški fakulteti Maribor.
4. Stanislav Ivančič, rojen 2. 1. 1950. Stanislav Ivančič je po 

poklicu ključavničar in opravlja delo operaterja hladilnih naprav

v podjetju Perutnina Ptuj, d. d.
5. Roman Pohorec, rojen 1. 10. 1958. Roman Pohorec je po 

poklicu voznik in opravlja delo voznika v podjetju M.T.B., d. o.
o.
6. Damjana Arnejčič, rojena 15. 11. 1978. Damjana Arnejčič je 

po poklicu ekonomski tehnik in opravlja delo vodje skupine v 
podjetju Boxmark Kidričevo.
7. Dušan Rojko, rojen 20. 2. 1970. Dušan Rojko je po poklicu 

profesor geografije in zgodovine in opravlja delo učitelja na III. 
gimnaziji v Mariboru.

Program Občinskega odbora Slovenske demokratske stranke
Zavrč za lokalne volitve 2006

Spoštovane občanke, spoštovani občani.
Pred nami so lokalne volitve 2006. V mandatu 2002-2006 je imel 

OO SDS Zavrč dva svetnika v občinskem svetu občine Zavrč. V 
novem mandatu želimo še več. Ponujamo Vam kvalitetne kandi
date za občinski svet.
Izvršilni odbor OO SDS Zavrč je v soglasju s kandidatom za 

župana in v soglasju s kandidati za občinske svetnike sprejel 
Program razvoja občine Zavrč v obdobju 2006-2010.
Poleg prepotrebnega asfaltiranja cest bosta dva velika projekta v 

občini Zavrč izgradnja poslovno-obrtne cone in kanalizacijskega 
sistema. Ob tem vidimo še nekaj razvojnih prioritet, ki jih ne bi 
smeli zanemariti:
1. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za urejeno in čisto občino 

Zavrč, brez zapuščenih kmetijskih površin, brez divjih odlagališč 
in brez jedrskih odpadkov.
2. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za takšno prostorsko 

ureditev občine Zavrč, kjer bodo na voljo tudi zemljišča za stano
vanjsko gradnjo mladih družin, ki bodo ostajale v občini Zavrč in 
s tem izboljšale slabo demografsko sliko naše občine.
3. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za to, da bo v novi 

poslovno-obrtni coni v Zavrču dobilo zaposlitev veliko doma
čega prebivalstva.
4. Kandidati SDS se zavzemamo za pripravo tistih projektov, 
od katerih bo občina Zavrč imela največje koristi. Če bo občina

Zavrč imela pripravljene projekte, bo lahko konkurirala za še 
večja finančna sredstva iz državnega proračuna in iz evropskih 
skladov.
5. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za uvajanje in organi

zacijo številnih prireditev v občini Zavrč, ki bodo postale tra
dicionalne in bodo še bolj poživile družabno življenje v občini 
(kresovanje, pohod z baklami ob velikem šmarnu, degustacija 
vin, predstavitev haloških dobrot, martinovanje, predstavitev 
društev širši javnosti).
6. Kandidati SDS Zavrč podpiramo urejeno, pregledno in pravi

čno razvrstitev staršev v ustrezne plačilne razrede pri plačevanju 
vrtca glede na dejanski dohodek in premoženje staršev.
7. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za ureditev in razširitev 

pokopališča z urejenim parkom ter za dograditev mrliške vežice. 
Podpiramo prepotrebno izgradnjo pločnika od Zavrča do Gori- 
čaka.
8. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za ureditev prehodov za 

pešce, javno razsvetljavo, urejeno kanalizacijo, kabelsko televizi
jo, uvedbo bankomata in urgentno zimsko službo.
9. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo za izgradnjo cestnega 

priključka na hitro cesto, ki bo potekala na relaciji Slovenska 
Bistrica-Ptuj-Markovci-Gorišnica-Ormož.
10. Kandidati SDS Zavrč se zavzemamo tudi za ustanovitev 

vaških odborov.
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N.Si Nova Slovenija 
Krščanska ljudska stranka 

Občinski odbor Zavrč
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

OO N.Si Zavrč Vam je oblikoval kandidatno listo, v kateri so prepoznavni kandi
dati in kandidatke, ki jim zaupamo, katerih dana beseda velja, imajo življenjske in 
strokovne izkušnje in srce na pravem mestu.
Predstavitev kandidatov za občinski svet:
David Kokot, Franc Težak, Anica Vesenjak, Marija Jakob, Peter Kovačič, 

Franc Pohorec, Branko Skok.
Člani Nove Slovenije podpiramo kandidaturo našega skupnega kandidata za župa

na občine Zavrč, gospoda Ivana Kopša, SDS.
Spoštovane občanke, spoštovani občani, 22. oktobra je velika priložnost, ne sme

mo je zamuditi,
KER SMO TU DOMA

Predsednik OO N.Si Zavrč 
Franc Težak

nIsi. |
lii Ir \
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Kandidat za župana občine Zavrč Ivan Kopša s kandidati za občinski svet. Foto: M. Ozmec (Štajerski tednik)
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Liberalna demokracija Slovenije 
Občinski odbor LDS Zavrč

Vsem volivkam in volivcem želi, da bi to pravico in dolžnost opravili v miru, s posebnim ponosom in hkrati zadovoljstvom, saj 
s tem uresničujete demokracijo v nadaljnjem razvoju in obstoju male, toda trdne lokalne skupnosti svoje občine Zavrč. Slikovno 
se Vam želimo predstaviti in v kratkem navesti naš program dela v bodočem mandatu:

Št. 1 št. 4 št. 13 št. 14 št. 23
Peter Vesenjak Ivan Leskovar Nataša Belšak Stanislav Majcenovič Mojca Kokot Radeka

iz Turškega vrha, iz Hrastovca, iz Hrastovca, iz Turškega vrha, iz Hrastovca,
referent, matičar avtomehanik medicinska sestra kmetijski tehnik, prodajalka

upokojenec

Drage občanke in občani, ko boste glasovali za svoje kandidate za bodoči občinski svet, boste hkrati tudi glasovali 
za bodoči program dela, ki Vam ga ponujamo kandidatke in kandidati iz vrst OO LDS Zavrč, in sicer:
- približati občinsko upravo urbanemu središču, trgovin, pošte ...
- v tem mandatu sporazumno doseči samostojni status osnovne šole Zavrč
- vse pomembne odločitve pri nadaljnjem razvoju občine Zavrč sprejeti na podlagi sklepov zbora občanov, tako na področju 

komunalnih, ekoloških, gospodarskih, družbenih ali pomembnih političnih odločitev
- spoštovanje dela in končnih odločitev občinskega sveta, spoštovanje zakonskih in podzakonskih aktov
- hitrejši razvoj obrtne cone in stanovanjskih con v občini, možnost tudi policentrične gradnje-in obnove starejših hiš
- skrb za dobro cestno povezavo, pričetek izgradnja mostu čez Dravo proti Forminu, med drugim tudi asfaltiranje javnih poti in 

poti do posameznih gospodinjstev, kjer pa cesta nima te značilnosti
- poskrbeti za možnost hitre elektronske povezave
- nujna vključitev v evropske finančne tokove preko posameznih projektov (ki so lahko tudi skupni z ostalimi občinami)
- skrb za čuvanje in negovanje kulturne in naravne dediščine
- možnost za lažji pristop odpiranja vinotočev in dopolnilnih dejavnosti na kmetiji, obnova vinogradov, pomoč v živinoreji in 

kmetijstvu
- ureditev kanalizacijskega sistema in posameznih čistilnih naprav
- negovanje dobrih sosedskih in prijateljskih odnosov z občinami Repu

blike Hrvaške
Vse to Vam drage volivke in volivci dajemo v možnost potrditve na 

volitvah 22. 10. 2006, ko boste imeli možnost, da z izvolitvijo nas izvolite 
hkrati tudi Vaš in naš program nadaljnjega razvoja občine Zavrč, ki ga 
bomo po potrebi skupaj dopolnjevali in potrjevali.
Imenovani program podpira tudi Miran Vuk, ki kandidira za župana 

občine Zavrč, zato ga tudi mi kot kandidati za občinski svet podpiramo 
z željo, da bi se tudi Vi na volitvah 22. 10. 2006 odločili za bodočega 
župana Mirana Vuka.
Vaši kandidati in kandidatke iz vrst LDS Liberalne demokracije Slovenije 
OO LDS Zavrč.

Korajžno na volitve in že vnaprej hvala za vsak Vaš glas, ki je 
zelo pomemben za slehernega občana v Zavrču.

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
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Pristojnosti krajevnega urada
Večina občanov je seznanjena, da v 
občinskih prostorih deluje tudi kra
jevni urad, oziroma matični urad, kot 
še vedno nekateri radi poimenujejo 
to podaljšano roko upravne enote. 
Starejši se spominjajo, da se je bilo nekoč 

na krajevnem (matičnem) uradu mogoče 
tudi poročiti. Vendar so to bili časi, ko je 
bilo letno zelo veliko porok in je k vsake
mu krajevnemu uradu pripadal še en, bolj 
slovesno opremljen prostor, ki je služil za 
poročno dvorano. Sčasoma se je število 
porok zmanjševalo in so se spreminjale 
zahteve glede prostorov, kjer so se poro
ke sklepale. Ker je bilo vzdrževanje tolikih 
prostorov, ki so bili na vseh krajevnih ura
dih, le-teh pa je bilo na območju takratne 
velike občine Ptuj kar 25, predrago, se je 
število krajev, kjer so se sklepale zakonske 
zveze, postopno začelo zmanjševati. Tako 
smo počasi prišli le do ene poročne dvo
rane za celotno občino Ptuj. Tako stanje je 
tudi danes, saj je za celotno območje upra
vne enote določen le en uradni prostor za 
sklepanje zakonskih zvez, to je poročna 
dvorana na ptujskem Magistratu. Glede na 
predpise, ki urejajo sklepanje zakonskih 
zvez, je zakonsko zvezo mogoče skleniti 
tudi izven tega uradno določenega pros

tora, vendar je zato potrebno zadostiti 
nekaterim pogojem in od upravne enote 
pridobiti ustrezno dovoljenje.
Na katerem koli krajevnem uradu, ne 

glede na kraj rojstva, pa je po uvedbi rač
unalniško vodenega matičnega registra 
mogoče dobiti izpisek iz matičnega regi
stra rojstev in porok in ne glede na kraj 
smrti tudi izpisek iz matičnega registra 
smrti za osebe, ki so umrle po 3- 5. 2005. 
Na krajevnem uradu lahko prijavite ali 

odjavite stalno ali začasno prebivališče 
in ne glede na kraj stalnega prebivališča 
oddate vlogo za pridobitev osebnega 
dokumenta, to je osebne izkaznice ali 
potnega lista. Če bo vaš mladoletni otrok 
potoval v tujino z drugo polnoletno ose
bo, lahko ustrezno potrdilo dobite tudi na 
krajevnem uradu. Tukaj lahko tudi overite 
kakršen koli prepis ali fotokopijo, pa tudi 
podpis za potrebe vseh upravnih postop
kov. Na krajevnem uradu je torej mogoče 
overiti tudi podpis prodajalca v kupo
prodajni pogodbi ob prodaji avtomobila. 
Vendar poudarjamo, da upravni organi 
overjajo le listine za uporabo v upravnih 
postopkih; za overitev pogodb za promet 
z nepremičninami in vse ostale listine, ki 
se uporabljajo pred pravosodnimi organi,

vključno z oporokami, pa so še naprej 
pristojni notarji.
Če prodajate kmetijsko zemljišče, ponud

bo oddate na krajevnem uradu, ki bo 
poskrbel, da bo v skladu s predpisi izobe
šena na oglasni deski. Naši uslužbenci na 
krajevnih uradih evidentirajo tudi podpo
re volivcev raznim referendumskim pobu
dam in kandidaturam za kandidiranje na 
volitvah. Izdajajo potrdila iz evidence 
gospodinjstev, registra prebivalstva in iz 
drugih uradnih evidenc ter sprejemajo 
vloge, ki jih posredujejo v reševanje na 
upravno enoto.
Če si morate urediti kaj od navedenega, 

se torej ni potrebno odpraviti na sedež 
upravne enote na Ptuj, ampak lahko v 
času, ko posluje vaš krajevni urad, vse 
to uredite v svoji občini. Krajevni urad 
Zavrč, ki ima sedež v prostorih gradu, za 
vas zaenkrat posluje vsak torek in pet
ek. Odstopanja od tega urnika so v času 
dopustov in nepredvidenih odsotnosti 
posameznih uslužbencev, vendar lahko o 
času poslovanja posameznega krajevnega 
urada predhodno dobite podatke tudi na 
Upravni enoti, na telefonski številki 798 
01 00.

NOV GLASBENI PROJEKT SKUPINE TRTA KUD ZAVRČ

Kak luš'tno je na svet
Ob svoji osmi obletnici delovanja je 

skupina ljudskih pevcev Trta 19. sep
tembra v prenovljeni kulturni dvora
ni predstavila novo, že drugo kaseto 
in zgoščenko z naslovom Kak luš'no 
je na svet.
Prireditev je vodila gospa Terezija Majce

novič. V goste smo povabili skupine ljud
skih pevcev in godcev iz severovzhodne 
Slovenije. Večer je bil obarvan z lepimi 
starimi vižami, ki so se prepevale nekoč 
na vasi - na kolinah, pri ličkanju in podo
bnih kmečkih opravilih.
V dvorani je bilo veselo, saj so gostje z 

nastopajočimi tudi zapeli. Ljudske pevce 
je pozdravila predsednica Kulturno umet
niškega društva Maksa Furjana gospa Vida 
Milunič. V imenu občine Zavrč je nasto
pajoče in goste nagovorila gospa Marta 
Bosilj, lepe misli je zbranim namenil tudi 
gost iz Nemčije g. Anton Krajnc.
Vsem, ki so pri nastajanju nove kase

te kakorkoli pomagali, prav tako vsem 
tistim, ki so s svojim delom prispevali, da 
je bil ta večer nepozaben, se ljudski pevci 
Trta iskreno zahvaljujemo.

Za skupino Trta 
Martin Tetičkovič

Skupina ljudskih pevcev Trta iz Zavrča je ob osmi obletnici izdala drugo kaseto in zgoščenko.

2>0'E£J? 2
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Zahvala ob odhodu v pokoj
Vsak začetek ima Uidi svoj konec, 
tako sem tudi jaz pred več kot štiri
desetimi leti pričel z redno zaposlit
vijo kot trgovec, kasneje sem uspešno 
dokončal srednjo ekonomsko šolo, 
med drugim tudi 12 izpitov na VEKŠ- 
u na fakulteti v Mariboru, toda pri 
tem se je ta študij prenehal in nikoli 
dokončal. Dokončalo pa se je s 24. 
septembrom 2006 moje redno delo, 
oziroma redna zaposlitev.

poznanstvo pri vsakem uradnem delu lah
ko prinese kakšen nesporazum, posebej 
še, če se človek zaveda svojega uradnega 
delovnega poslanstva. Vem, da sem se 
izogibal kakršnim koli nevšečnostim, da 
sem si vedno le želel, da stranka, ki si ure
juje zadeve, odide iz pisarne zadovoljna s 
storjeno in dobro urejeno zadevo.
Morda se mi je kdaj pripetila kakšna 

napaka, za kar se Vam prav globoko 
opravičujem, menim pa, da tega ni bilo, 

saj sem rad pomagal tudi na 
področjih, ki niso spadala v 
moj delovni resor, toda bil 
sem vesel, če sem vam lahko 
pomagal, morebiti s tem, da 
sem vas poslal na prava vrata 
ali drugo osebo, ki je bila pri
stojna za rešitev Vaše zadeve. 
Veliko je bilo teh drobnih 
prijetnih zadev, veliko vaših 
prijaznih in odkritih nasme
hov, veliko prijetnih, drobnih 
dogodivščin, ki bi jih človek 
najraje kam zaklenil in shra
nil, da bi ostali vedno prisotni 
in nekako živi v spominu, 
toda leta neusmiljeno hitijo in 
s tem peša tudi spomin, zato 
sem se že sedaj odločil, da 
se Vam, drage domačinke in 
domačini, v Zavrču in vsem 
Vam tudi v drugih krajih, kjer 
sem delal, iskreno in prav 
lepo zahvalim za Vaše dobro 
in plemenito sodelovanje, za

Vaše razumevanje in morebitno zadovolj
stvo, da sem Vam ob Vaši vedno skrom
ni zahtevi za ureditev Vaših zadev le-to 
uredil v Vaše vsesplošno zadovoljstvo. 
Prav to je bila za mene velika vzpodbuda 
pri nadaljnjem opravljanju meni zaupanih 
nalog in del, kajti vedno znova sem raz
mišljal, ali sem ta dan uspešno opravil 
svoje naloge. Res je, da sem pričel voditi 
matične knjige in v nje vpisovati matična 
dejstva od rojstev, porok, smrti, raznih 
zaznamkov s peresnikom in peresom ter 
potrebnim črnilnikom, kjer je bilo doku
mentno črnilo, nehal pa sem pri delu, ko 
se je že vse delalo računalniško. Hvala 
Bogu, da sem sprejel tudi to najnovejše 
elektronsko delo, vse od pošte naprej, pa 
vpise in vodenje matičnih knjig, register 
prebivalstva in skupna gospodinjstva. Res 
mi ni bilo lahko, toda stvar sem sprejel in 
tako uspešno nadaljeval z delom vse do 
datuma, ki sem ga že uvodoma zapisal.
Drage domačinke in domačini in tudi vsi 

ostali, ki ste morebiti kdaj urejevali svoje 
zadeve na matičnih uradih, kjer sem delal, 
hvala za Vašo prijaznost, potrpežljivost, 
hvala za Vaše prijazne besede in iskren 
vljudnosten nasmeh. Lepo mi je bilo z 
Vami, tudi kadar sem delal, zato bom še 
naprej cenil Vašo marljivost, Vaše lepe 
navade, ki sem ji spoznal ob delu. Hvala 
vsem.

Peter Vesenjak, 
vaš nekdanji referent in matičar:

Peter Vesenjak je že med upokojenci

Delal sem na več delovnih mestih in 
v več krajih od Zavrča, Celja, Velenja, 
Kočevja, nekaj časa tudi v dalmatinskem 
mestu Split in kasneje na Ptuju, nazadnje, 
samo šest dni manj kot 27 let, pa na Upra
vni enoti Ptuj, oziroma na matičnem ali 
krajevnem uradu v Zavrču, Cirkulanah, 
Vitomarcih. Kot matičar oziroma refe
rent sem nadomeščal svoje sodelavce na 
naslednjih krajevnih uradih: Gorišnica, 
Markovci, Leskovec, Žetale, Podlehnik, 
Dornava, Kidričevo, Majšperk, Juršinci. 
Delal sem z zadovoljstvom in veseljem, 
saj dobro vem, da sem s svojim delovnim 
odnosom velikokrat pozitivno vplival na 
svoje sodelavce kot tudi na vse druge, na 
Vas, drage domačinke in domačini, ki ste 
potrebovali kakršno koli pomoč, informa
cijo ali podobno.
Zadovoljen sem bil, kadar sem čutil, da 

ste odhajali iz teh krajevnih uradov zado
voljni tudi Vi, da ste zadevo uredili, tako 
kot ste želeli. Posebej zadovoljen sem 
bil še tega pri Vas, drage domačinke in 
domačini, saj se dobro zavedam, da ozko

Opravičilo in hkrati dopolnitev k vaški 
kroniki za leto 2005

V zadnji vaški kroniki za leto 2005, 
ki je bila objavljena v našem časopisu 
Dober den v mesecu aprilu 2006, sem 
žal nehote izpustil srečen dogodek 
za dva mlada občana, ki sta skleni
la zakonsko zvezo. To sta Dušanka 
Kokot iz Hrastovca 4 in Ivan Kotolen- 
ko iz Goričaka 12. Obema se vljudno 
opravičujem.
Tako kot vsem ostalim mladim zakon

skim parom tudi vama v imenu uredništva 
in tudi kot kronist iskreno čestitam k temu 
dogodku in vama želim, da bi bil vajin 
novi domek, ki ga že tako pridno gradita, 
poln zdravja, sreče in veselja v krogu vaji
nih najdražjih.

Peter Vesenjak Mladi par Dušanka Kokot in Ivan Kotolenko, 
ki sta se poročila v lanskem letu. Iskreno 
čestitamo!
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BILI SMO POVABLJENI K TURČANU V VINSKO KLET

Pokušali najboljše, tudi nagrajeno Jvino

Zopet pojo klopotci, 
vabijo vetrc gorak, 

da omeči s pihljajem 
grozdje v sok sladak

Janko Glazer

Družina Janžekovič, ki se v idilič
nem Turškem Vrhu v završki občini 
že nekaj let uspešno ukvarja z vino
gradništvom in vinarstvom, je sredi 
avgusta že tradicionalno poskrbela 
za vesele dni v njihovi vinski kleti. Za 
prijatelje, znance, poslovne partnerje 
in ljubitelje žlahtne vinske kapljice 
nasploh so tudi letos na stežaj odprli 
vrata okrog 300 let stare kleti.

Matej in Konrad Janžekovič z novim vinskim šampionom Jvinom, ki ga priporočata še tako 
zahtevnim pivcem.

V dneh odprtih vrat so pri Tur čarni 
postregli s samimi odličnimi vini, a pred
nost je vendarle imel vinski letnik 2005. Z 
veseljem pa sta Janžekovičeva gospodarja 
svojim gostom predstavila še Jvino, letnik 
2005, in sicer zvrst osmih sort redne trgatve 
in dveh predikatnih vin, ki je na državnem 
ocenjevanju vin v Gornji Radgoni postalo 
šampion med polsuhimi vini.

TM

Tudi avtorica sestavka je z veseljem nazdravila z mladim gospodarjem Matejem.
Foto: TM

Najlepši trenutki v stari vinski kleti.

Pri Turčanu so druženje začeli s postavit
vijo klopotca, ki že glasno naznanja dozo
revanje grozdja in napoveduje, da se bliža 
trgatev. Gospodar Konrad Janžekovič in 
njegov sin Matej, prav tako uspešen vino
gradnik in vinar, pa se že veselita letošnje
ga pridelka in novega vinskega letnika, 
za katerega pravita, da bo spet zanimiv, 
čeprav je težko napovedati, s kakšno 
količino in kvaliteto bo postregel. Trgatev 
pa je zdaj, ko to objavljamo, že skorajda 
zaključena in nadejamo se, da bomo pri 
Turčanu spet pili odlično vince.
A pri Turčanu se lahko pohvalijo, da 
imajo v kleti bogato bero vin odličnih 
letnikov, med njimi tudi take z najvišjo 
oceno na vinskih ocenjevanjih doma in 
v tujini, pa različna vina posebnih trgatev 
in še arhivska, ki so pri njih še posebej 
cenjena.
2mQB£=/? šbZJH
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POLICIJA SVETUJE

Prvi šolski dnevi v prometu
Spoštovani udeleženci v cestnem 

prometu!
Po zasluženih šolskih počitnicah so učen

ci v mesecu septembru ponovno sedli v 
šolske klopi.
Razvoj prometa v našem kraju je prinesel 

velik napredek in spremenil svet, v kate
rega stopajo otroci.
Da bi bila njihova pot v šolo in domov 

varna, smo policisti tudi letos izvedli več 
ukrepov.
Temeljni namen aktivnosti policije je 
zagotoviti čim večjo varnost otrok v cest
nem prometu.
Otroci spadajo v tako imenovano skupi

no šibkejših udeležencev in niso v celoti 
sposobni samostojne udeležbe v cest
nem prometu. Namen aktivnosti policije 
je opozoriti druge udeležence v cestnem

prometu, da bodo pazili in tudi pomagali 
otrokom, ki so pogosto žrtve prometnih 
nesreč.
Policisti smo v bližini šol poostreno izva

jali nadzor cestnega prometa z ugota
vljanjem prekoračitev hitrosti, prevozov 
otrok z uporabo posebnih zadrževalnih 
sistemov, pomoč otrokom na prehodih za 
pešce, ugotavljali smo tehnično brezhib
nost vozil, s katerimi se prevažajo otroci, 
ter s svojim preventivnim delovanjem in 
fizičnim nadzorom v bližini Osnovne šole 
Zavrč pomagali pri umirjanju prometa. 
Nadzorovali smo tudi skupinske prevoze 
otrok na poti v šolo in iz nje ter tehnično 
brezhibnost avtobusov za prevoz šolar
jev.
Ob tednu otroka, ki traja med 2. 10. 
2006 in 7. 10. 2006, smo bili policisti

prav tako v pomoč vsem udeležen
cem v cestnem prometu, še posebej 
pa našim najmlajšim, tj. tistim, ki se 
podajajo v negotove korake cestnega 
prometa prvič.
Povzel bom misel, ki sem jo pred kratkim 

prebral in se z njo še kako strinjam:
Vsak dan je enkraten, neponovljiv in 

pomemben v življenju Vašega otroka. Vaš 
otrok je enkraten, neponovljiv, vreden 
vseh Vaših vsakodnevnih naporov in pri
zadevanj, da bi bil njegov dan kar najbolj 
varen in doživljajsko bogat. Z dobrim 
zgledom in varnim ravnanjem mu boste 
za dolgo zgradili prijazen svet prometa.

Robert Ovčar, 
vodja policijskega okoliša
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Varnost pešcev v cestnem prometu
Pešci še vedno ostajajo ena izmed var

nostno najbolj izpostavljenih kategorij 
prometnih udeležencev. Zaradi neustrez
nega ravnanja voznikov motornih vozil so 
pešci najpogosteje žrtve nesreč, predvsem 
na površinah, ki so namenjene pešcem. 
Tudi pešci sami povzročajo napake na 
vozišču, zaradi česar pride do neljubih 
žrtev v prometu.
Najpogosteje so v prometnih nezgodah 

na slovenskih cestah kot pešci poleg 
šolarjev udeleženi odrasli, stari 65 ali več 
let. Posledice so najusodnejše prav za to 
kategorijo prebivalcev.
Najnevarnejše je prečkanje vozišča. Če 

se le da, cesto prečkajmo na prehodu za 
pešce. Preden stopimo na prehod, se pre
pričajmo, če to lahko storimo varno. Za

prečkanje vozišča izven prehoda za pešce 
izberimo mesto, kjer se dobro vidi v obe 
smeri. Zelo pomembno je, da nas vidijo 
tudi vozniki. Med prečkanjem vozišča ves 
čas opazujmo promet ter z normalno hojo 
naravnost, in ne diagonalno, prečkajmo 
vozišče.
Če je ob cesti pločnik, moramo hoditi po 

njem, kadar pa ga ni, moramo hoditi ob 
levem robu ceste, in sicer tako, da vidimo 
vozila, ki nam pripeljejo nasproti. Če nas 
je več (3 ali več), moramo hoditi po des
nem robu vozišča.
Ponoči ali ob zmanjšani vidljivosti mora

mo biti v prometu opazni. Nosimo svetle 
in žive barve oblačil, ob sebi imamo 
dodatke, svetlobna odsevajoča telesa ali 
kresničke, uporabljamo lahko tudi odsev

ne trakove, pomagamo pa si lahko tudi z 
baterijsko svetilko.
Policisti se trudimo po vseh svojih moč

eh, da bi preprečili žrtve med pešci. To je 
ena izmed naših glavnih nalog v cestnem 
prometu. Tako bomo tudi letos s preven
tivnim delovanjem, in če bo potrebno tudi 
z represivnimi ukrepi, poskušali izboljšati 
varnost pešcev v cestnem prometu. 
Poskušali bomo s sodelovanjem lokal

nega SPVCP zagotoviti čim več odsevnih 
teles in trakov kakor tudi bralnega gradi
va, ki bo v pomoč Vam, dragi krajani. 
Želimo, da živite varno in srečno.

Robert Ovčar, 
vodja policijskega okoliša
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Smo optimisti in menimo, da bo letošnja jesen in sezona
rodovitna

Po kratkem premoru in t. i. »krizi« v NK 
Zavrč smo jesenski del športne sezone 
začeli zelo obetavno. Od zadnjega članka 
v prejšnji številki Športno društvo Zavrč 
beleži kar nekaj dogodkov oz. športnih 
prireditev.

Pokal za ekipno zmago je podelila Marta Bosilj, 
Franc Bratuša.

Nogometna sezona 2006/07
V upravnem odboru NK Zavrč smo naj

prej morali analizirati, kje so tiste ključne 
težave, zaradi katerih v spomladanskem 
delu sezone 2005/06 ni bilo rezultatov. 
Zaradi tega se je v klubu morala narediti 
manjša korekcija - zamenjali smo trenerja, 
ekipo pa okrepili z nekaj igralci. Za ekipo 
je bil pripravljalni čas pred sezono zelo 
kratek, to pa smo opazili že po prvih tek
mah, predvsem na turnirjih v Stojncih in 
Podvincih. Za tiste, ki smo v klubu aktivni, 
to ni bilo nič presenetljivega, saj smo 
vedeli, da imamo zelo močno ekipo, ki pa 
se mora najprej sestaviti in uigrati. Ob tem 
se je trener Miran Klajdarič močno trudil in 
preizkušal ekipo z raznimi kombinacijami 
igre in igralcev. Že po prvem krogu je eki
pa NK Zavrč na domači zelenici dokazala, 
da je zelo resna za osvojitev samega vrha 
v 3. SNL - vzhod. Po 8. krogih jesenskega 
dela sezone smo v klubu lahko kljub 
nekaterim spodrsljajem zadovoljni, saj 
smo trenutno vodilni na lestvici. To kaže
jo tudi nekateri rezultati, saj smo večino 
tekem zmagovali z velikimi rezultati (5 : 0,
6 : 1, 4:0 ...) in tako mrežo zatresli 24-krat, 
medtem ko smo prejeli le 4 zadetke. Med

drugim pa je potrebno vseeno priznati, 
da bo boj za prvaka veliko težji, kot je bil 
pretekli dve sezoni, saj so vsi klubi zelo 
močni in dobro pripravljeni. Ob tem vse 
ljubitelje kljub jesenskemu delu na pol
jih vabimo, da pridete na igrišče bodrit

svetnica na občini Zavrč, ki ga je prejel

Foto: Igor Belšak

ekipo NK Zavrč, saj smo prav zaradi tega 
že zmagovali in bili najboljši v vzhodni 
Sloveniji.
Prva prireditev po počitnicah, v začetku 

avgusta, prirejena v počastitev praznika 
občine Zavrč, je bil šahovski turnir. Že tra-

Maloštevilčna udeležba maratona, vendar so

dicionalni šahovski turnir se je rodil pred 7 
leti na Švabovem, kjer je potekal vseh šest 
let, letos prvič pa je bil premeščen v pre
novljeno kulturno dvorano v Zavrču. Ob 
tem je potrebno povedati, da se je kljub 
dopustniškemu času turnirja udeležilo' kar 
37 domačih in šahistov iz okoliških občin. 
Šahisti so prihajali iz šahovskih klubov 
Ptuj, Spuhlja, Gorišnica, Maribor, Žetale in 
Zavrča. Letos šahistov iz sosednje Hrvaške 
ni bilo. Otvoritve turnirja sta se udele
žila tudi župan občine Markovci Franc 
Kekec in svetnica občine Zavrč Marta 
Bosilj. Rezultati so bili za domače šahiste 
zelo vzpodbudni, saj so ekipno že drugič 
zapored osvojili pokal. Po posamičnih 
rezultatih v članski selekciji je 1. mesto 
osvojil Leon Krajnc iz Maribora, 2. mesto 
Dušan Majcenovič iz Zavrča in 3. mesto 
Jože Kopše iz Žetal. V mladinski selekciji 
je 1. mesto osvojil Žan Belšak iz OŠ Cir
kulane - Zavrč, 2. mesto Rebeka Kovačec 
iz OŠ Gorišnica ter 3. mesto Aljaž Belšak 
iz OŠ Cirkulane - Zavrč. Glavni sponzor 
in donator 7. tradicionalnega turnirja je 
bila Občina Zavrč, svoje prispevke pa so 
prispevali še: Občina Markovci, Občina 
Gorišnica, Miran Vuk, Roman Vuk, Robert 
Vuzem, Mladen Gregurec, »Vepos«, Janko 
Strelec, »Tuš - Haložanka«, Ivan Ogrizek, 
»Mesnica Bori« Franc Kokol, ŠD Ptuj, Mari
jan Brumec, KZ Ptuj, Slavko Kotolenko, 
Anton Pungračič, Franc Bratuša, Janez 
Krajnc, Slavko Belšak in Martin Težak, ki 
je na prireditvi poskrbel tudi za gostinsko 
ponudbo.

ga vsi brez težav prevozili.

<bOtB£Jč !A£C/V
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Kolesarstvo
V okviru praznika občine Zavrč smo se v 

ŠD Zavrč na pobudo nekaterih kolesarjev 
odločili, da izvedemo kolesarski maraton 
po mejah občine Zavrč. Ponovno moram 
povedati, da je bila organizacija v rokah 
le treh oseb, ki smo se trudile po svojih 
močeh, da izvedemo 1. kolesarski mara
ton. Najprej smo iskali relacijo, ki bi bila 
primerno dolga in glede na razgibanost 
občine ne preveč zahtevna. Odločili smo 
se, da bo maraton potekal s startom na 
stadionu v Zavrču, kjer je vsak udeleženec

dobil majico, nato pa pot nadaljeval čez 
Drenovec, Turški Vrh, Korenjak, Brezo
vec, Pestike in Hrastovec, v dolžini 25 km, 
s ciljem na stadionu, kjer je vse nastopa
joče čakal slasten golaž. Ponovno moram 
poudariti, da je bila izvedba 1. kolesar
skega maratona ob neprimernem času, 
saj je bilo največ ljudi na dopustih, večina 
kolesarjev pa se je udeležila tradicional
nega kolesarskega maratona na Rogli. Ne 
glede na samo udeležbo smo v ŠD Zavrč 
zadovoljni, saj menimo, da mora vsaka 
prireditev najprej pridobiti priljubljenost

in navade, šele nato lahko pričakujemo 
številčnejšo udeležbo.
Ob tem pa upamo, da bo prihodnje leto 

udeležba večja, predvsem pa, da se bo 
v samo izvedbo aktiviralo več ljubiteljev 
kolesarjenja oz. tistih, ki nekaj dajo na 
zdravo in razgibano življenje, da bodo ob 
tem ponudili svoje predloge in s tem sku
šali privabiti tudi večje število kolesarjev.

Igor Belšak
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RAZGIBANO POLETJE ZA ČLANE PGD ZAVRČ

Spopadli so se tudi z ognjem

Požar v Turškem Vrhu 14 je konec avgusta popolnoma uničil stanovanjsko hišo družine Škri
njar. Završkim gasilcem so pri gašenju pomagali gasilci iz Bukovcev.

Branko Skok, poveljnik PGD Zavrč, je 
za občinski časopis povedal, da je bilo 
letošnje poletje za člane gasilskega 
društva precej razgibano in delavno, 
še posebej, ker so imeli dve interven
ciji, od tega hud požar stanovanjske 
hiše v Turškem Vrhu 14, kjer pa 
dejansko niso mogli več rešiti ničesar. 
Prišli so takoj po prejemu alarma, ko 
je bilo ostrešje že v ognju, zato je bilo 
gašenje toliko bolj naporno in tvega
no. Završkim gasilcem so v tej akciji 
na pomoč priskočili še kolegi iz PGD 
Bukovci.
Bolj veselo pa je bilo v začetku avgusta, 

ko se je posebna delegacija iz gasilskega 
društva udeležila slovesnosti ob predaji 
novega gasilskega vozila kolegov gasilcev 
v Obergralli. Konec avgusta pa so se neka
teri gasilci iz Obergralle odločili za obisk 
Zavrča, okolice in Ptuja, v naše konce pa 
so se pripeljali - zanimivo - kar s kolesi. 
Na Borlu jih je pričakal Rado Škrjanec 
in jih potem popeljal do Švabovega in 
Zavrča, popoldan pa so v njegovi družbi 
in družbi še nekaterih gasilcev preživeli 
več kot odličen dan še na ptujskem gradu. 
Društvo Cesarsko kraljevi Ptuj je namreč 
na gradu pripravilo 2. viteške igre, veliko 
zanimivega dogajanja, ki je pritegnilo tudi

pozornost kolegov iz sosednje države.
Pripravljajo večjo gasilsko vajo v mesecu 

varstva pred požari
Oktobra, v mesecu varstva pred požari, ki 

letos poteka na temo GASILNIKI, pa se z 
nekaj načrtovanimi akcijami pridružujejo 
tudi gasilci v Zavrču. Poseben pomen bo 
spet imela mednarodna gasilska taktična

vaja, ki jo letos pripravljajo v Goričaku, 
kjer bodo v sodelovanju s prijatelji gasilci 
iz sosednjega DVD Lovrečan - Dubrava 
uprizorili gasilsko vajo gašenja v primeru 
požara. Vaja bo v petek, 20. oktobra, naj
verjetneje s pričetkom ob 17. uri.

TM

Sončnice - Lara Bogataj 2. r Moj razred - Samanta Škrinjar 2. r



Oktober - Vinotok 2006 Stran 19

PTUJSKI LIONSI DRUŽINI ŠKRINJAR IZ TURŠKEGA VRHA IZROČILI DONATORSKI ČEK ZA OBNOVO HIŠE

Mnogi dobri ljudje, prijatelji že pomagali

Zakoncema Škrinjar (na desni) je donatorski ček izročil predsednik Lions kluba Ptuj Branko 
Smigoc, pri tem slovesnem trenutku pa je bila zraven tudi svetnica završke občine Marta

Ne bomo ponavljali tistega, kar ste 
v medijih že prebrali in slišali, da je 
številčna družina Škrinjar iz Turškega 
Vrha 14 konec avgusta ostala brez 
strehe nad glavo, saj jim je požar 
uničil popolnoma vse. Začasno reši
tev so našli v svoji starejši bližnji hiši, 
a novo, kot nam je zagotovil gospodar 
Stanko Škrinjar, so že pričeli graditi 
in se bodo vanjo, če bo šlo vse po 
sreči, vseliti letos ob božiču. 
Škrinjarjevim so doslej pomagali že mno

gi dobri ljudje, prijatelji. Zbrali so dober 
milijon, je ob nedavnem srečanju na sede
žu završke občine povedal Stanko Škri
njar, veseli pa so bili tudi materiala, ki ga 
potrebujejo za gradnjo. Celo okna naj bi 
že naročili, je še omenil Škrinjar. Temelje 
imajo narejene, gradnja se pričenja, je 
zatrdil 5. oktobra, prav tistega večera, 
ko so jim člani Lions kluba Ptuj z novim 
predsednikom Brankom Šmigocem pre
dali darilni ček v vrednosti 1,2 milijona 
tolarjev. Slovesno sta ga sprejela Stanko in 
Slavica Škrinjar in se ob tem skromnem, a 
zanje zelo pomembnem dogodku zahvali
la prav vsem, ki mislijo nanje in jim želijo 
pomagati v teh hudih trenutkih, ki jih pre
življa cela družina.
Branko Šmigoc, predsednik Lions kluba

Bosilj.

Ptuj, pa je poudaril, da so letos že poma
gali družinam v Halozah in ta pomoč 
družini Škrinjar prav gotovo ni bila zadnja 
letos. Zahvalil se je prav vsem, ki so daro
vali, še posebej pa direktorju prevozništva 
Ko Trans gospodu Kostanjevcu, ki je bil 
tudi koordinator akcije.

Z geslom Branka Šmigoca Objemimo 
življenje in pomagajmo bodo nadalje
vali tudi na novembrskem dobrodelnem 
plesu, ko bodo lionsi zbirali sredstva in jih 
potem podarili družini v Cirkulanah.

TM

lions Club Ptuj

1 1

otrokom In družini Iž Zovrio
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Še skupni posnetek za zgodovino, ki govori o dobrih delih in namenih nekaterih ljudi v naši okolici. Torej pomagajmo!
Foto: TM
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ZAUPAJTE IZKUŠNJAM

Slovenska ljudska stranka

Miran VUK
Vaš kandidat za 
župana

Mateja KELC
Rojena 22. 11. 1978 
Goričak 58 
Dipl. ing. tekstilstva

Branko VIDOVIČ
Rojen 30. 8. 1959 
Hrastovec 6 
Gradbeni tehnik

Marta BOSILJ
Rojena 30. 12. 1945 
Goričak 8
Upokojena učiteljica

Slavko KOKOT
Rojen 22. 10. 1947 
Turški Vrh 70 
Kmetovalec

Franc KELC
Rojen 20. 11. 1952 
Turški Vrh 31 
Voznik avtobusa

Dušan BRATUŠA
Rojen 15. 11. 1959 
Korenjak 3 
Kmetovalec

Janko LORBEK
Rojen 2. 5. 1956 
Pestike lb 
upokojeni policist


